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Refah Partisi ve AK Parti önceki dönem milletvekili Eyüp Fatsa gazetemizi ziyaret etti.AK Parti
Grup Başkan Vekilliği de yapan Eyüp Fatsa; ziyaretinde 14 Mayıs seçimlerini analiz etti.
AK Partinin iki milletvekili kaybettiğini açıklayan Fatsa; “5-1’lik bir sonucun alınması fevkalede
mümkündü” dedi.
“Ordu’nun coğrafik yapısı göz önünde bulundurularak liste yapılsaydı iki vekil daha fazla
çıkarılabilirdi” diyen Eyüp Fatsa; gelecek seçimlere dair yorumlarda bulundu. 
Aktif siyaset sinyali veren Eyüp Fatsa; “Sahayı iyi okurum. Seçmenin ne istediğini fevkalade
anlarım. Ordu’nun tümünü tanırım. Akkuş’tan-Mesudiye’ye, Ünye’den-Gülyalı’ya,
Aybastı’dan-Fatsa’ya kadar olan coğrafyada ayak basmadığım yer yoktur. Dolayısıyla bu
tecrübeyle konuşursam ‘iki vekil eksik çıkardık’ derim.” Dedi. 
Yerel seçimlere dair gönderme yapan Fatsa; “Bilhassa iç kazalarımızın daha çok gelişmesi ve
sosyal hayatın cazip hale getirilmesi adına yatırımlar yapılmalı. Yaylalarımız cazip hale
getirilmeli. Turizm yatırımları teşvik edilmeli. Sahile göçü ancak böyle önleyebiliriz. İç
kazalarımızda yaşamı hareketli kılmalıyız ki; büyük merkezlere akın olmasın.” Dedi.
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